
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Πέμπτη, 27 Απριλίου 2024 
  
Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 

Θέμα: Έλλειψη μηχανήματος Υπερήχων στο Κέντρο Υγείας Χαλκίδας 

Κύριε Υπουργέ, 

Με την με αρ. πρωτ. 1783/15-11-2023 ερώτησή μου στην οποία μέχρι σήμερα δεν έχω 

λάβει απάντηση, επανέρχομαι για να αναφέρω εκ νέου τα σοβαρά προβλήματα που 

αντιμετωπίζει το Κέντρο Υγείας Χαλκίδας λόγω έλλειψης ιατρικού εξοπλισμού, η οποία 

δυσχεραίνει τη σωστή παροχή υπηρεσιών υγείας στους πολίτες της περιοχής. 

Συγκεκριμένα υπάρχει έλλειψη μηχανήματος υπερήχων. Και ενώ έχει κατατεθεί αίτημα 

για την προμήθεια νέου μηχανήματος καθώς το μοναδικό μηχάνημα που υπήρχε έχει 

υποστεί βλάβη, μέχρι σήμερα δεν υπάρχει καμία ανταπόκριση από την αρμόδια αρχή. 

 

Επειδή η έλλειψη του μηχανήματος υπερήχων στο ΚΥ Χαλκίδας υποβαθμίζει την 

πρωτοβάθμια φροντίδα Υγείας, η οποία είναι σημαντική για την έγκαιρη διάγνωση, 

πρόληψη και αντιμετώπιση ασθενειών, 

 

Επειδή το ΚΥ Χαλκίδας καλύπτει μια μεγάλη περιοχή εξυπηρετώντας σημαντικό 

αριθμό πολιτών, 

 

Ερωτάσθε, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5447

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/6/2024



Ποιες ενέργειες προτίθεστε να αναλάβετε για την άμεση προμήθεια του απαραίτητου 

μηχανήματος υπερήχων στο Κέντρο Υγείας Χαλκίδας, και ποιο είναι το 

χρονοδιάγραμμα για την επίλυση αυτού του προβλήματος; 

 

         Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




